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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید عبدالحمید اکبری نیستانکی  را گرامی می دارد

بررسی  از  مجلس  زیست  محیط  فراکسیون  رئیس 
خسارت های صید ترال بعد از توقف آن از اول آذرماه 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایلنا، سمیه رفیعی- 
رئیس فراکسیون محیط زیست در مورد خسارات صید 
ترال در خلیج فارس و دستور توقف این نوع صید در 
زیست  معضلات  به  توجه  با  کرد:  بیان  منطقه،  آن 
محیطی، اقتصادی و اجتماعی صید ترال فانوس ماهی ها 
و آسیب های وارد شده به ذخایر آبزی در خلیج فارس 
و دریای عمان، این موضوع بطور جدی در دستور کار 
قرار  اسلامی  شورای  مجلس  زیست  محیط  فراکسیون 
گرفت و از اولین روزهای شروع فعالیت مجلس یازدهم 

این موضوع پیگیری شد.
در  کارشناسی متعددی  و  فنی  داد: جلسات  ادامه  وی 
نمایندگان،  با حضور  فراکسیون محیط زیست مجلس 
نایب رییس مجلس و همینطور مسوولین دستگاه های 
متولی و متخصصین برجسته و صاحب نظر برگزار شد، در 
این جلسات ابعاد مختلف چالش های به وجود آمده به 
ویژه تخریب محیط زیست دریایی، کاهش ذخایر آبزی و 
به خطر افتادن معیشت جوامع بومی ساحل نشین بررسی 

شد که در نهایت جهت بررسی های فنی و اصولی بر اساس 
فنی ساماندهی  کارگروه  کارشناسی،  و  اطلاعات علمی 
صید و صیادی در فراکسیون محیط زیست مجلس شورای 
اسلامی در مرداد ماه سال جاری تشکیل شد و متخصصان 
اقدامات اولویت دار جهت اصلاح روش های صید، بهبود 
وضعیت و بهره برداری پایدار ذخایر آبزی را تصویب کردند.

 رفیعی افزود: مهمترین اقداماتی که در کارگروه ساماندهی 
صید و صیادی فراکسیون تصویب شد، توقف صید ترال 
فانوس ماهیان از یکم آذر ماه سال جاری است و مقرر 
شد جهت احیا و بازسازی ذخایر آبزهای آسیب دیده از 
برداری  بهره  و  مدیریت  در  بازنگری  و  همینطور  صید 
پایدار از ذخایر آبزی، توقف صید ترال فانوس ماهیان از 
یکم آذرماه99 شروع شود، همچنین پایش و گشت های 
تحقیقاتی جهت بررسی و ارزیابی وضعیت ذخایر آبزی 

نیز انجام شود.
بیان  وارده  خسارت های  جبران  چگونگی  مورد  در  وی 
کرد: فراکسیون محیط زیست مجلس حمایت های لازم 
دو  است، طی  و مقرر شده  داد  انجام  را  زمینه  این  در 
سال آینده نتایج تحقیقات و پایش های صورت گرفته در 
مورد وضعیت ذخایر آبزی خلیج فارس و دریای عمان 

به کارگروه ساماندهی صید و صیادی فراکسیون محیط 
زیست ارایه شود و تصمیمات بعدی جهت مدیریت ذخایر 
بر اساس نتایج بررسی ها اتخاذ خواهد شد، فعالیت این 
ادامه خواهد یافت و راهکارهای  کارگروه بطور مستمر 
اصلاحی و تصمیمات لازم جهت بهبود وضعیت ذخایر 

نیز اتخاذ خواهد شد.

خبر اول

رئیس فراکسیون محیط  زیست مجلس؛

خسارت های صید ترال بعد از توقف مورد بررسی قرار می گیرد 
آخر پاییز، اولین آزمایش واکسن 

کرونا بر نمونه انسانی
سخنگوی وزارت بهداشت، در ارتباط با تازه ترین وضعیت 
بیماری کرونا در کشور بعد از ایجاد محدودیت های جدید، 

توضیحاتی ارائه داد.
به گزارش »دنیای هوادار« سیما سادات لاری در ارتباط با 
آخرین وضعیت ساخت واکسن ایرانی کرونا، گفت: نتایج 
آزمایش های حیوانی خوب بوده و پیش بینی می شود تا 
آخر پاییز اولین آزمایش بر روی نمونه انسانی انجام شود. 
سخنگوی وزارت بهداشت، ادامه داد: البته ساخت واکسن 
کرونا زمان بر است و قرار نیست به یک باره همه بتوانند از این 
واکسن استفاده کنند. بنابراین، پیش بینی می شود حداکثر 
۲۰درصد جمعیت به واکسن دسترسی داشته باشند. لاری 
با اشاره به واکسن آنفلوانزا، افزود: هنوز موردی از ابتلاء به 
آنفلوانزا در کشور گزارش نشده و همچنان در تلاش هستیم 
تعداد بیشتری واکسن وارد کنیم. وی ادامه داد: بهترین 
رعایت، همان استفاده از ماسک و پروتکل های بهداشتی 
و… است. لاری در مورد افزایش تست کرونا، گفت: مشکل 
مهم در این بین، پیگیری وضعیت افراد مثبت است. وی از 
اتصال آزمایشگاه های دولتی و خصوصی به سامانه کرونا خبر 
داد و افزود: از طریق سامانه ماسک، بیماران مثبت ردیابی 
می شوند. لاری با عنوان این مطلب که هنوز شاهد سیر 
صعودی بیماری در کشور هستیم، گفت: متاسفانه کنترل 
این بیماری فقط با وزارت بهداشت و همه باید دست به 
دست هم بدهیم تا بتوانیم کرونا را کنترل کنیم. وی با تأکید 
بر تغییر سبک زندگی در ایام کرونایی، افزود: انتظار می رود 
مردم با تغییر سبک زندگی، از این نوع زندگی خود لذت ببرند. 
سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به مشکلات کادر درمانی 
در زمان افزایش تعداد بستری ها، گفت: پرسنل بیمارستان 
ها جدا از مردم نیستند و هنگامی که درگیر بیماری می شوند 
و به مرخصی استعلاجی می روند، باید در قرنطینه بمانند 
و این مشکلات، کار ما را سخت تر می کند. لاری با عنوان 
این مطلب که فعلا برای این بیماری نه دارو وجود دارد نه 
واکسن، افزود: این بیماری مدت ها با ما خواهد بود و بهتر 
است با رعایت پروتکل های بهداشتی، به زندگی خودمان 
ادامه دهیم. سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به محدودیت 
جدید کرونایی، گفت: اینکه بخواهیم همه مشاغل را ببندیم، 
با توجه به مشکلات اقتصادی، شدنی نیست و سیاست ما 
ایجاد محدودیت ها، شهرستان به شهرستان است.  وی ادامه 
داد: فعلا بر روی ۴۳شهرستان متمرکز شده ایم و در تهران 
هم این محدودیت ها به طور جدی دنبال می شود و تا آخر 
آبان اعمال می شود. سخنگوی وزارت بهداشت، با اشاره به 
سرد شدن هوا و افزایش آلاینده ها، از محیط زیست خواست 
نسبت به کنترل صنایع آلاینده به شدت نظارت کند. لاری در 
مورد سناریو وزارت بهداشت برای ماه های آتی، گفت: واقعا 
با مقالاتی که ما می بینیم با تغییر فصل این بیماری شیوع 
زیادی پیدا می کند. اگر نخواهیم پروتکل ها را رعایت کنیم، 
شرایط خوبی نخواهیم داشت. آمارهای فوتی تکان دهنده 
بود و همین مسائل باعث شد تصمیمات جدیدی اتخاذ 
شود. لذا، انتظار داریم تصمیمات با شرایط بحرانی مطابقت 

داشته باشد.

کرونا در ایزان

مدیرکل محیط  زیست البرز خبر داد:

دستگیری ۲شکارچی غیرمجاز در منطقه حفاظت شده البرزجنوبی

جزئیات طرح تأمین کالاهای اساسی؛

 توزیع ۳۰هزار میلیارد تومان بین مردم تا پایان اسفند

مدیرکل محیط  زیست استان البرز گفت: دو شکارچی 
غیرمجاز سابقه دار در منطقه حفاظت شده البرز جنوبی 
واقع در بخش آسارا دستگیر شدند. به گزارش »دنیای 
به  اشاره  با  حکیمی  فردین  مهر،  از  نقل  به  هوادار« 
دستگیری شکارچیان غیرمجاز سابقه دار در استان البرز 
اظهار کرد: دو نفر از شکارچیان غیرمجاز بومی سابقه دار 

موقع  به  اقدام  و  با همکاری همیاران محیط زیست 
مأمورین منطقه حفاظت شده البرز جنوبی قبل از اقدام به 
شکار دستگیر شدند. وی بیان کرد: بر اساس گزارش های 
جوامع محلی و همیاران محیط زیست این شکارچیان 
در منطقه حفاظت شده البرز جنوبی واقع در بخش آسارا 
دستگیر شدند و پس از تشکیل پرونده حقوقی به دادگاه 

معرفی خواهند شد. مدیرکل محیط زیست استان البرز 
تصریح کرد: از این دو نفر شکارچی یک قبضه اسلحه 
شکاری کشف و سایر ادوات جرم آن دو نیز توقیف 
شد. وی گفت: هرگونه شکار و صید، بدون اخذ مجوز از 
محیط زیست استان البرز تخلف و جرم محسوب می شود 

و قطعاً مورد پیگرد قانونی قرار خواهد گرفت.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اختلاف با دولت بر سر تأمین منابع طرح 
کالاهای اساسی گفت: طرح تأمین کالاهای اساسی، 
امروز در دستور کار مجلس برای تصویب نهایی قرار دارد.

حمیدرضا  مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
حاجی بابایی در برنامه تیترامشب، از لزوم توافق دولت و 
مجلس شورای اسلامی برای تأمین منابع کالا های اساسی، 
اجرای کامل همسان سازی حقوق بازنشستگان کشوری، 
لشکری، تأمین اجتماعی و تکمیل طرح های ناتمام خبر 
داد و افزود: طرح تأمین کالاهای اساسی چهارشنبه همین 
هفته در دستور کار مجلس برای تصویب نهایی قرار دارد. 
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس گفت: 
اختلاف با دولت بر سر تأمین منابع است. وی افزود: منابع 
تأمین کالا های اساسی با رعایت مصوبه کمیسیون برنامه 
و بودجه برای تأمین کالا های اساسی برمبنای 120هزارتومان 
برای سه دهک پایین و 60هزار تومان برای 4دهک بعدی 
به کارت اعتباری آن ها واریز می شود. حاجی بابایی به لزوم 
تکمیل طرح های نیمه تمام در مناطق محروم اشاره کرد و 
گفت: 20هزارمیلیاردتومان برای تکمیل طرح های نیمه تمام 
و مناطق محروم، همچنین تکمیل همسان سازی حقوق 

بازنشستگان لشکری، کشوری و تأمین اجتماعی پیش بینی 
شده است. وی افزود: مبلغ شارژشده این کارت اعتباری 
صرف کالا های اساسی مشخص خواهد شد و وزارت صمت 
مکلف به تهیه کالا های مناسب است. رئیس کمیسیون 
برنامه، بودجه و محاسبات مجلس گفت: در مذاکرات امروز 
)دوشنبه( پرداخت 30هزار میلیارد تومان از مطالبات سازمان 
تأمین اجتماعی برای کمک به این سازمان و همچنین 
اختصاص 10هزار میلیارد تومان برای تکمیل همسان سازی 
حقوق بازنشستگان کشوری و لشگری و بازنشستگان غیر 
هیئت علمی دانشگاههاست، که علاوه بر بند )و(، به سقف 
تبصره 2 افزوده شده است. وی افزود: به دولت اجازه دادیم 
برای تأمین اعتبار و منابع مالی از جداول بودجه 10درصد 
از اموال خود را جابه جا کند، به این شکل برای دولت بار 
مالی ای نخواهد داشت. عبدالرضا مصری عضو کمیسیون 
برنامه، بودجه و محاسبات مجلس هم با اشاره به طرح 
تمام  گفت:  مجلس  در  مردم  اساسی  کالا های  تأمین 
وزارت خانه های مرتبط در تهیه این سبد کالا و اقلام اساسی 
آن نقش دارند؛ و وزارت صمت تا بعداز تصویب نهایی 
مجلس در دو هفته به معرفی و تأمین کالا های اساسی 
بپردازد. وی هم به بیان جزئیات این طرح پرداخت و با بیان 

اینکه در زمان حاضر عمده مردم در شرایط سخت معیشتی 
به سر می برند گفت: وقتی تورم بالا می رود اقشاری که حقوق 
حداقلی را دریافت می کنند بیش از پیش متضرر خواهند 
شد لذا توجه مجلس باید به اقشار کم درآمد و اقشاری 
که درآمد ثابت دارند باشد. عضو کمیسیون برنامه، بودجه 
و محاسبات مجلس تصریح کرد: برای سه دهک پایین 
درآمدی )حدود 24 میلیون نفر( که مجموع درآمد ماهانه 
آن ها کمتر از یک میلیون و 200هزارتومان است به هر عضو 
خانوار تا 5نفر ماهانه 120هزارتومان پرداخت می شود. وی 
گفت: برای 4 و نیم دهک دیگر )حدود 36میلیون نفر( 
به هر عضو خانوار تا 5نفر ماهانه 60هزارتومان پرداخت 
می شود. در مجموع 30هزار میلیارد تومان از ابتدای مهر 
تا اسفند )6دوره( پرداخت می شود. عضو کمیسیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس اضافه کرد: 30میلیون نفر از 
این 60میلیون نفر کسانی هستند که دریافتی حداقلی دارند، 
این افراد که شامل خانواده های تحت پوشش کمیته امداد 
امام خمینی)ره( و بهزیستی می باشند، سرانه دریافتی شان 
120هزار تومان در هر مرحله از اجرای این طرح خواهد بود 
که برای یک خانوار 5نفره 600هزار تومان محاسبه می شود و 

این طرح تا پایان سال در 3مرحله انجام خواهد شد. 

محیط  زیست

اقتصادی
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جامعه
مرکز شبانه روزی فوریت تولید در البرز راه اندازی شد

»جهاهنگیر شاهمرادی« -معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز- خبر داد: مرکز 
شبانه روزی فوریت های تولید و سرمایه گذاری با هدف برطرف کردن سریع مشکلات پیش 

روی بخش تولید و صنعت البرز راه اندازی شد.

نماینده کرج، فردیس، اشتهارد در مجلس با طرح سؤالی 
از وزیر بهداشت در خصوص تست چند داروی مربوط به 
ایرانی  از 3000بیمار  بیش  ایران، گفت: چطور  در  کرونا 
در آزمایشی در این سطح شرکت داده شده اند، اما هیچ 

اطلاعاتی درباره ماهیت این برنامه نداشتند.
مهدی  فارس،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عسگری- نماینده کرج، فردیس، اشتهارد به طرح سؤال 
از وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در رابطه با عدم 
توجه به روش های درمانی طب ایرانی- اسلامی و پیاده 
شدن آزمایش های دارویی سازمان جهانی بهداشت بدون 

اطلاع بیماران پرداخت.
متن طرح سوال نماینده کرج، فردیس و اشتهارد از وزیر 

بهداشت به شرح زیر است:
از زحمات و تلاش های خالصانه  ضمن تقدیر و تشکر 
کادر درمان، با گذشت شش ماه از اجرای کارآزمایی بالینی 
درمان کووید۱۹ ازسوی سازمان بهداشت جهانی و اعلام 
در  ایران  که  اعلام شد  گذشته،  روزهای  آن طی  نتایج 
بین ۳۰کشور همکار در این مطالعه، بر سکوی نخست 
جلب مشارکت بیماران قرار گرفته است و درعین حال بر 
اساس این نتایج مهم، داروهای گران قیمت )رمدسیویر، 
لوپیناویر، اینترفرون و هیدروکسی کلروکین( که همگی 

دارای مشخصه »ضد ویروس« بوده اند، تأثیری بر درمان 
یا کاهش طول مدت بستری و مرگ و میر مبتلایان به 

کووید۱۹ بستری در بیمارستان نداشته است.
وزارت بهداشت، باید پاسخگو باشد که آیا مانند عرف رایج 
در تحقیقات دارویی، به بیماران تفهیم شده است که 
دارویی که برای آن ها استفاده می شود، اثر آن به اثبات 
آنها صرفاً در یک مطالعه تست دارو شرکت  نرسیده و 
می کنند؟ و آیا با اطلاع کامل و رضایت آن ها دست به این 
آزمایش زده است؟ یا به سبک معمول بیمارستان های 
ایرانی، صرفاً از آنها خواسته شده که »رضایت نامه پذیرش 

همه مخاطرات و قصور پزشکی« را امضاء نمایند؟!
تلفات  عجیب  و  بالا  آمار  کنار  در  بگذارید  را  فوق  آمار 
بیمارستانی بیماران کووید۱۹ در ایران. باز هم آمار فوق 
در شرایط تحریمی  این موضوع که  کنار  در  بگذارید  را 
فعلی، بسیاری از بیماران، با مشکلات زیادی برای تأمین 
داروهای ضروری خود مواجه هستند و در همین شرایط، 
داروهای کووید۱۹ جهت تست بر روی مردم، به راحتی 

به ایران داده می شود! آیا این روند سؤال برانگیز نیست؟
به راستی که چطور بیش از ۳۰۰۰بیمار ایرانی در آزمایشی 
در این سطح شرکت داده شده اند، اما هیچ اطلاعاتی 
درباره ماهیت این برنامه، هویت طراحان و نتایج آن و 

سرنوشت اطلاعات به دست آمده از این طریق، به ملت و 
نمایندگان آن داده نمی شود؟

آیا قرار است اطلاعات حیاتی حوزه سلامت ایرانیان از 
آن استحصال شود؟ آیا باتوجه به سوابق تاریک و مبهم 
سازمان بهداشت جهانی، مردم حق ندارند که به وجود 
رابطه ای بین آزمایش هایی همچون -کارآزمایی- مذکور و 
جهش ویروس کرونا و افزایش آمار آن در کشور، مشکوک 

شوند؟
سؤال اساسی دیگر این است که چگونه کشور به محل 
آزمایش داروهای ناشناخته غربی تبدیل شده اما توجهی 
به روش های درمانی طب اصیل ایرانی-اسلامی نکرده و 

فرصتی برای ظرفیت سنجی این روش ها داده نمی شود؟

»البرز« چه خبر؟

سؤال نماینده کرج از وزیر بهداشت؛

تستِ بیش از 3000 بیمار ایرانی بدون اطلاع بیماران!
اجرای طرح »آمران سلامت«

 در گیلان
مدیرعامل هلال احمر گیلان از اجرای طرح »آمران سلامت« 
در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری در استان خبر داد 
و گفت: اعضای جوانان و داوطلبان با برپایی ایستگاه های 
موقت در سطح شهرهای استان به ویژه اماکن پرتردد، خدمت 
خود را ارائه می کنند. سیاوش غلامی در جمع خبرنگاران، به 
اجرای طرح »آمران سلامت« در سراسر استان گیلان اشاره کرد 
و گفت: شیوع ویروس کرونا به یکی از بزرگترین دغدغه های 
حال حاضر کشور از جمله استان گیلان تبدیل شده است و 
متاسفانه در این بین شاهد وضعیت قرمز در تمامی نقاط این 

استان هستیم. 
وی با اشاره به رهنمودهای مقام معظم رهبری درخصوص لزوم 
تلاش مضاعف برای کنترل شیوع  کرونا، اظهار کرد: در راستای 
رهنمودهای مقام معظم رهبری درخصوص لزوم تلاش مضاعف، 
ابتکارات جدید و بهره گیری حداکثری از ظرفیت های موجود برای 
کنترل این ویروس طرح »آمران سلامت« با هدف ترویج فرهنگ 
پیشگیری، جلب مشارکت مدنی و حمایت بهداشتی و درمانی 
از اقشار آسیب پذیر جامعه در مواجهه با کووید۱۹ و همچنین 

توسعه آموزش های همگانی اجرایی می شود. 
مدیرعامل جمعیت هلال احمر گیلان ضمن اشاره به جزئیات 
و  جوانان  اعضای  طرح  این  در  کرد:  تصریح  مذکور،  طرح 
داوطلبان با برپایی ایستگاه های موقت در سطح شهرهای 

استان به ویژه اماکن پرتردد، خدمت خود را ارائه می کنند. 
غلامی افزود: راهنمایی به افرادی که پروتکل های بهداشتی را 
رعایت نمی کنند، توصیه و تاکید به حفظ فاصله اجتماعی و 
امر به رعایت نکات بهداشتی با حفظ احترام به شان و منزلت 
انسانی به منظور کمک به سلامت جامعه از مهم ترین وظایف 

آمران سلامت است. 
وی با اشاره به حضور نیروهای داوطلب در پایگاه های آمران 
سلامت، خاطرنشان کرد: روزانه بیش از ۱۵۰ نفر در ۵۰پایگاه 

سراسر استان فعالیت خواهند کرد. 
مدیرعامل جمعیت هلال احمر گیلان، ضمن ابراز امیدواری 
نسبت به پایان ویروس کووید۱۹ با تلاش و همدلی همگان، 
خاطرنشان کرد: با توجه به سرعت انتقال کووید۱۹ و شرایط 
ویژه پاییزی برای مهار شیوع این ویروس و شکسته شدن 
زنجیره انتقال آن، نیازمند همدلی و مشارکت همگانی هستیم.

آغاز برداشت خرمالو از
 باغات قزوین

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: 
برداشت خرمالو از سطح ۱۰۵هکتار از باغات استان قزوین آغاز 

شد.
عمومی جهاد  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عملیات  کرد:  اظهار  اکبری  علی  قزوین  استان  کشاورزی 
برداشت خرمالو از سطح ۱۰۵ هکتار از باغات استان آغاز شده 

است. 
وی با بیان اینکه پیش بینی می کنیم افزون بر ۴۵۰تن خرمالو 
از این میزان باغ برداشت شود، افزود: از این میزان سطح باغ 
خرما ۹۲هکتار بارور و ۱۳هکتار غیر بارور است. اکبری میانگین 
متوسط عملکرد این محصول را ۴.۷تن در هکتار برآورد کرد و 
ادامه داد: بیشترین تمرکز محصول خرمالو در استان، در منطقه 
الموت شهرستان قزوین و همچنین به صورت پراکنده در سطح 
استان است. مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین به مزایای استفاده از خرمالو اشاره کرد و گفت: خرمالو در 
برطرف کردن کم خونی، تسریع در رشد کودکان و حفظ نیروی 
بزرگ سالان، آرام بخش، خلط آور، تب بر، ملین و ضد سرفه است 

و برای افراد مبتلا به همروئید و نقرس مفید است. 
کردن  برطرف  برای  میوه  این  شد:  یادآور  پایان  در  وی 
سرماخوردگی و عطش کاربرد دارد و همچنین اشتهاآور است و 

برای تقویت معده به کار می رود.

اخبار

بابایی خبرداد: عدم توزیع واکسن آنفلوآنزا در داروخانه های البرز

توزیع انسولین قلمی در ۴۴ داروخانه منتخب البرز

سخنگوی ستاد کرونا دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: 
برای تزریق واکسن آنفلوآنزا فرصت وجود دارد.

به  اشاره  با  بابایی  به گزارش »دنیای هوادار« مهرداد 
اینکه وضعیت استان در مقایسه با روزهای گذشته 
تفاوت چندانی نکرده، گفت:  در حال حاضر ۸۱۰بیمار 
بستری  البرز  استان  درمانی  مراکز  و  دربیمارستان ها 
هستند این در حالی است که در پیک قبل بالاترین 
آمار بستری ها ۶۲۵نفر بوده است. وی با بیان اینکه کادر 
بهداشت و درمان در شرایط سختی به بیماران خدمات 
ارائه می دهند، افزود: بیش از هشت ماه است که کادر 
درمان در شرایط سخت درمان بیماران کرونایی قرار دارد 

و در صورت تشدید وضعیت، امکان مدیریت و مقابله 
با بیماری سخت تر می شود. بابایی توضیح داد: علیرغم 
درمانی  نیروی  افزایش  برای  شده  انجام  تلاش های 
استان نتوانسته ایم  تعداد این افراد را به میزان قابل 
توجهی افزایش دهیم. این مسئول اضافه کرد: با توجه 
به اینکه روزانه تعدادی از کادر بهداشت و درمان هم 
به کرونا مبتلا می شوند فشار کاری مضاعفی بر روی 
این مجموعه تحمیل شده است. سخنگوی دانشگاه 
علوم پزشکی البرز در ادامه با اشاره به وضعیت  توزیع 
واکسن در داروخانه ها برای افراد عادی گفت: با توجه 
به محدودیت های واردات و توزیع واکسن آنفلوآنزا در 

سطح کشور، در مرحله اول کادر درمان و بیماران صعب 
العلاج در اولویت بودند و در مرحله دوم برای زنان باردار 
و سایر بیماران دیابتی، قلبی و... سپس در داروخانه 
ها توزیع خواهد شد. وی با بیان اینکه واکسن آنفلوآنزا 
هنوز در سطح داروخانه ها توزیع نشده است، یادآور شد: 
برای تزریق واکسن آنفلوآنزا هیچ وقت دیر نیست و در 
هر زمان تزریق شود، پس از دو هفته مصونیت در برابر 
بیماری ایجاد می شود. بابایی با بیان اینکه تزریق واکسن 
آنفلوآنزا هیچ تأثیری در برابر بیماری کرونا ندارد، افزود: 
استفاده از ماسک و رعایت بهداشت برای پیشگیری از 

کرونا، در پیشگیری از آنفلوآنزا نیز موثر است.

دانشگاه  بیولوژیک  فرآورده های  و  دارو  امور  مدیر 
علوم پزشکی استان البرز گفت: از هفته گذشته در 
۴۴داروخانه منتخب استان توزیع انسولین قلمی انجام 

می شود.
امیر  مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
کل  در  البرز  استان  در  اینکه  به  اشاره  با  بقایی 
برخی  در  تنها  کمبود  و  نداریم  انسولین  کمبود 
انواع انسولین های قلمی است، اظهار کرد: پزشکان 
انسولین  نوع  این  اینکه مصرف  به خاطر  و مردم 
نسبت به انسولین های ویالی راحت تر است آن را 
از  بسیاری  کرد: طیف  بیان  ترجیح می دهند. وی 
سالمندان  قلمی  انسولین های  مصرف کنندگان 
هستند و به دلیل اینکه خواندن اعداد روی سرنگ 
انسولین و کشیدن آن سخت است پزشکان ترجیح 
دادند از انسولین های قلمی استفاده شود. مدیر امور 
دارو و فرآورده های بیولوژیک دانشگاه علوم پزشکی 
استان البرز ادامه داد: تأمین انسولین های قلمی با 
وجود سهولت در مصرف، سخت است، چراکه تقریباً 

تمام آنها وارداتی هستند.

انسولین در تور قاچاق معکوس

وی با بیان اینکه انسولین یکی از داروهای گران در خارج 
از کشور است، ادامه داد: این داروها با یارانه در اختیار مردم 
قرار می گیرد به عبارتی انسولینی که در خارج از ایران با 
قیمت ۱۵۰ تا ۲۰۰دلار عرضه می شود در ایران در حدود ۳۵ 
تا ۳۶هزارتومان به فروش می رسد و اگر با نرخ ارز آزاد در 
نظر بگیریم قیمت در حدود یک تا یک و نیم دلار می شود 
که اختلاف قیمتی زیاد است، این مسئله باعث شده 
انسولین برای قاچاق معکوس جذاب باشد. بقایی عنوان 
کرد: واردات انسولین با توجه به بحران ناشی از تحریم ها 
علی رغم ادعای کشورهای غربی مبنی عدم تحریم دارو و 
غذا سخت شده است و در عمل به واسطه مشکلات جدی 
که مبادله ارز به وجود آمده در عمل دارو و غذا نیز تحریم 
بوده و واردات آن با دشواری همراه است. وی با اشاره 
به اینکه انسولین قلمی در بازار کم شده بود، بیان کرد: 
خوشبختانه از هفته گذشته در ۴۴داروخانه منتخب در 
سطح استان البرز در چهار نوبت توزیع دو نوع از انسولین 
انجام می شود که آدرس آنها در سایت معاونت غذا و 
دارویی استان البرز وجود دارد. مدیر دارو و فرآورده های 

بیولوژیک دانشگاه علوم پزشکی استان البرز با اشاره به 
اینکه دو نوبت توزیع انسولین در داروخانه های البرز صورت 
گرفته است، گفت: خوشبختانه با پیگیری های انجام شده 
یک نوع از انسولین قلمی به نام انسولین نوومیکس که 
مصرف کنندگان آن زیاد هستند در داروخانه های دولتی 

استان از روز چهارشنبه موجود خواهد شد.

در صورت کمبود انسولین به داروخانه هلال احمر 
مراجعه شود

وی تصریح کرد: اگر مردم در ۴۴داروخانه استان البرز 
نتوانستند انسولین نوومیکس را تهیه کنند، به داروخانه 
هلال احمر یا به داروخانه دانشکده داروسازی که جنب 
بیمارستان امام علی)ع( کرج واقع شده است مراجعه 
کنند. بقایی با تأکید بر اینکه پزشکان در مورد کمبود 
انسولین همکاری و بیمارانی را که امکان پذیر است 
به سمت استفاده از انسولین های ویالی هدایت کنند 
تا از بحران کاسته شود، تصریح کرد: در حال تأمین 
انسولین های قلمی هستیم، امیدواریم تا هفته آینده در 

بازار به اندازه کافی انسولین قلمی موجود باشد.
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شهری 97 سال پیش در چنین روزی،  مصادف است با انقراض امپراتوری عثمانی که 
یک امپراتوری مسلمان بود و چندین قرن بخش  های بزرگی از جنوب شرق اروپا، 

غرب آسیا و شمال آفریقا را تحت کنترل داشت.

پروژه گذرسبز رودخانه کرج؛ پیوند دو 
منطقه هویت ساز حصار و خلج آباد 

رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر 
کرج، کاهش آسیب های اجتماعی را یکی از مهمترین 
آثار احیای فضاهای مرده شهری ارزیابی و احداث گذر 
سبز حاشیه رودخانه را گامی در راستای حرکت به سوی 

کاهش این آسیب ها عنوان کرد.
به گزارش دنیای هوادار، رحیم خستو عصر دوشنبه 
۵ آبان ماه در آیین افتتاح  گذر سبز حاشیه رودخانه 
کرج با اعتبار 70 میلیارد ریالی که با حضور اکبر سلیم 
نژاد، محمدحسین خلیلی اردکانی، محمد نبیونی و 
سارا دشت گرد از اعضای شورای اسلامی شهر و سایر 
برگزار شد، ضمن  رسانه  و اصحاب  مسئولان شهری 
تقدیر از اقدامات مثبت سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهری شهرداری کرج در اجرای پروژه های احداث 
فضای سبز و بهبود وضعیت فضاهای بی دفاع شهری، 
گفت: با احداث پروژه گذر سبز حاشیه رودخانه کرج ۲ 
منطقه قدیمی حصار و خلج آباد به هم پیوند زده شدند.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه 
مناطقی همچون حصار و خلج آباد از هویت های شهر 
محسوب می شوند، تصریح کرد: دو موضوع رشد و 
توسعه از مسائل مهم در بهبود وضعیت شهری به شمار 
می رود که معمولا در جهان سوم حرکت در حوزه رشد 

دیده می شود.
خستو با بیان اینکه آنچه که زمینه توسعه شهری را 
فراهم می کند، #شکوفایی است، تاکید کرد: احیای 
بافت مرده در مناطق بی دفاع شهری در روند توسعه 

تاثیر به سزایی دارد.
وی با بیان اینکه احیای بافت مرده معضلات اجتماعی 
را برطرف می کند، خاطرنشان کرد: مبالغی که برای 
در  یافته  تخصیص  کرج  در  #بافت_فرسوده  احیای 
مقایسه با هزینه های شهرداری بسیار اندک است در 
صورتی که حرکت در راستای احیای بافت فرسوده از 

اهمیت بالایی در توسعه شهری برخوردار است.
خستو با اشاره به لزوم پیوست فرهنگی پروژه های 
عمرانی کرج، گفت: پیش از اجرای هر پروژه ای باید 

پیوست فرهنگی آن مورد مطالعه قرار گیرد. لازم است 
اقدامات مطالعات لازم و طراحی پارکینگ خودرو برای 

گذر سبز حاشیه رودخانه کرج انجام شود.

رویکرد محله محوری و بازیابی هویت محلات قدیمی 
در دستور کار

شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
شهرداری کرج نیز توجه به احداث پیاده  راه را یکی از 
بهترین روش ها برای تحقق شهری انسان محور معرفی 
کرد و در تشریح مشخصات این پروژه اظهار کرد: پروژه 
گذر سبز و حاشیه رودخانه کرج در راستای یکی از 
سیاست های مدیریت شهری برای ساماندهی فضاهای 
بی دفاع شهری، بازیابی هویت محلات قدیمی و محله 

محور کردن این مسیر به مرحله اجرا درآمده است.
پیمان بضاعتی پور با اشاره به اینکه حاشیه رودخانه 
کرج پیش از این به دلیل عدم روشنایی و فضاسازی 
مناسب به محل ناامنی برای تردد شهروندان تبدیل شده 
بود، گفت: مناسب سازی و تجهیز این محل به سیستم 
مناسب،  سبز  فضای  احداث  و  مبلمان  و  روشنایی 
موجب اتصال و احیای مسیر پل قدیمی کرج با محله 
خلج آباد را فراهم کرده و شهروندان می توانند با امنیت 

خاطر از این محل استفاده کنند.
او اضافه کرد: امروزه محلات شهری کرج علیرغم اهمیت 
تاریخی که دارند در نظام دهی به الگوی سکونت شهری 
نقش کم اهمیتی ایفا می کنند و این درحالی است که 
در رویکرد توسعه و شهر پایدار حل مشکلات شهری در 
بازگشت به مفهوم محله محوری و احیای بافت و هویت 

قدیمی تصور می شود.
بضاعتی پور با بیان اینکه با حمایت شورای شهر و 
نگاه ویژه مدیریت شهری کرج  هر سال یک مترمربع 
به فضای سبز کلان شهر کرج اضافه شده است، گفت: 
پروژه گذر سبز و حاشیه رودخانه کرج در ادامه مسیر 
جهادی شهرداری کرج در افتتاح پروژه های عمرانی به 

بهره برداری رسید.

دریچهگزارش

شهری

امکانات صفر، مزایا صفر، انتظار بی نهایت؛

شرکت پُست، فرزند سرراهی وزارت!

با یک فوریت به تصویب رسید؛

تصمیم گیری برای ارائه تخفیف به مستاجران شهرداری
 در روزهای کرونایی

کم کم باید به رسیدن سالگرد شیوع ویروس منحوس کرونا فکر 
کنیم، ویروسی که آرامش را از جهان گرفته و برای مهارش هم فعلا 

کاری از دست کسی بر نمی آید.
شیوع ویروس کرونا در کشورمان، تغییرات عمده ای در روش 
زندگی همه اقشار جامعه داشته است، تغییراتی که نحوه ارائه 
مشاغل خدماتی را هم کاملا متحول کرده است، اداره پست می 
تواند یک مثال بسیار مناسب برای این موضوع باشد، »پست« 
به عنوان یکی از بزرگترین شرکت های خدماتی کشور، کاملا در 
شرایطی متفاوت خدمت رسانی می کند، وضعیتی که با شیوع 
ویروس کووید ۱۹ و باتوجه به افزایش حجم کاری کارکنان این 

شرکت، چندان مساعد و مطلوب نیست.
روند و فرایند کاری شرکت پست، به نحوی است که مرسوله پستی 
می تواند از هر نقطه ای به هر جایی که بخواهیم فرستاده شود 
و این موضوع می تواند »بستر گسترده فعالیت« این شرکت را 
به خوبی نشان دهد، اما بعد از بستر گسترده خدمت رسانی این 
شرکت، به نحوه فعالیت آن ها در این روز و شب های کرونایی 
می رسیم، باتوجه به افزایش نیاز مردم به خرید اینترنتی و ارسال 
مرسوله های مختلف در این برهه زمانی خاص، این شرکت نسبت 
به دیگر مشاغل خدماتی افزایش حجم کاری چشمگیری داشته 
است، اما متاسفانه تا به امروز، هیچ اقدام سهل سازی، جهت هرچه 

بهتر خدمت رسانی به مردم، در این شرکت انجام نشده است.
اگر اغراق نباشد، کارکنان شرکت پست را می توان در زمره مظلوم 
ترین قشر کارمندی و کارگری ادارات دولتی قرار داد، افرادی که 
چه از لحاظ امکانات، چه از لحاظ درآمد و چه از لحاظ سختی کار 
چندین مرحله از شرایط استاندارد کارکنان دولتی پایین تر هستند.

نیازی نیست برای اثبات سخن هایمان از بخش شرکت پست 
صحبت کنیم، یک مثال برای نشان دادن اوضاع اسفناک کارکنان 
زحمت کش این شرکت کافی است، در وهله اول باید از حال خراب 
»مرکز مکانیزه و اداره تجزیه و مبادلات« شرکت پست بگوییم، اداره 
ای که به طرز عجیبی دچار بی مهری مدیران وزارتخانه و شرکت 
قرار گرفته است و گویا به طور کامل به دست فراموشی سپرده شده 
است. اداره ای که منبع تقسیم، توزیع و تجزیه تمامی مرسولات 

پستی است و یکی از مهم ترین ادارات خدماتی کشور محسوب 
می شود و هر شبانه روز چندین هزار بسته پستی به آن می آید 
و می رود و لبریز از ویروس و گرد و غبار است، حتی پس از 
گذشت چندین ماه از شیوع ویروس کرونا یکبار هم ضدعفونی 
نشده است، در اداره تجزیه و مبادلات چیزی به نام رعایت پروتکل 
های بهداشتی اصلا معنایی ندارد و فاصله گذاری اجتماعی هم 
تعریف نشده است، شرایط کرونایی حاکم بر این اداره حجم کار 
کارکنان این بخش را چندین برابر کرده و کارکنان این اداره در آلوده 
ترین مکان کاری، بدون کوچکترین امکانات اولیه بهداشتی اعمم از 
ماسک و دستکش، در چندین ساعت به سخت ترین شکل ممکن 
فعالیت می کنند، کارکنانی که فرقی ندارد از کارمند رسمی بیست 
و اندی سال سابقه اش گرفته تا کارگر قراردادی اش با نازل ترین 
حقوق از این اوضاع نابسامان دلگیر و سرخورده شده اند. کارکنان 
شرکت های خدماتی چون پست که در شرایط بحرانی کرونا بدون 
تعطیلی و وقفه خاصی فعالیت می کنند، نباید از حداقل امکانات 
محروم باشند، کارمندی که با بیش از بیست سال سابقه هنوز هم 
در بدترین شرایط مکانی و امکاناتی و درآمدی کار می کند دیگر دل 
و دماغی برای خدمت ندارد، یا کارگری که با یک حقوق به اصطلاح 
بخور و نمیر خرج زندگی اش را تامین می کنند چطور می تواند 

ساعت ها با این اوضاع و احوال کنار بیاید.
مگر شرکت مخابرات و شرکت پست تحت تکلف و از زیر مجموعه 
یک وزارتخانه نیستند؟ پس چطور می شود میزان حقوق و مزایای 
این دو شرکت تا این حد با یکدیگر فرق داشته باشد، چطور می شود 
شرایط رسیدگی به کارکنان این دو شرکت به این اندازه متفاوت 
باشد، گویا شرکت پست فرزند سرراهی وزارت است که این طور با 

کارکنانش رفتار می شود.
راستی تا به حال کسی از مسئولان ذی ربط سری به شرکت پست 
و اداره تجزیه مبادلات زده است؟ فردی از مسئولان محترم وزارتخانه 
و مدیران ارشد این شرکت، خبر دارد تنها در یک شیفت کاری، دقت 
کنید فقط یک در شیفت کاری، بیش از پانزده نفر مبتلا به کووید۱۹ 
شدند و حتی یک روز هم از آن شیفت، تعطیل نشد؟ اصلا تا به 
حال از کارمندان خدوم اداره پست تست کرونایی گرفته شده است؟ 
راستی واکسن آنفولانزا که قرار بود به کارکنان شرکت های خدماتی 
تزریق شود، چه شد؟ از دورکاری پنجاه درصدی کارکنان دولتی چه 
خبر؟ باور کنید حقوق و دریافتی های کارکنان پست کفاف خرید 
ماسک و دستکش را نمی دهد و اغلب کارکنان شرکت، بدون هیچ 
ابزار بهداشتی در آلوده ترین بخش کاری فعالیت می کنند، خواهشا 
اگر به فکر خود کارکنان نیستید کمی مدارای حال خانواده های 
پستی را بکنید، کرونا از آنچه که شما پنداشته اید، خطرناک تر و 

کشنده تر است...

اعضای شورای اسلامی شهر تهران با یک فوریت، لایحه ای 
مستاجرین  برای  شرایط  آن  براساس  که  کردند  پیشنهاد 
شهرداری با توجه به کاهش درآمد ناشی از شیوع کرونا تسهیل 

می یابد.
به گزارش دنیای هوادار، صبح دیروز اعضای شورای اسلامی 
شهر تهران یک فوریت لایحه شهرداری تحت عنوان »اصلاح 
ماده 11 مصوبه بسته محرک در شرایط سخت اقتصادی و نیز 
در شرایط بحرانی ناشی از گسترش ویروس کرونا« را روی میز 
بررسی قرار دادند و عبدالحمید امامی؛ معاون مالی و اقتصاد 
شهرداری در دفاع از این لایحه گفت: گسترش ویروس کرونا 
سبب شده که درآمدهای مستاجرین شهرداری در غرفه ها و 
ترمینال ها و ... کاهش پیدا کند و آنها از شهرداری خواستند 

که در پرداخت اجاره بها به آنها تخفیف بدهد.
وی با بیان این که البته دولت اعلام کرده است که روزهایی 

که خود دولت تعطیل اعلام کرده اجاره بها دریافت نکنیم، 
گفت: ما هم از این روزها اجاره ای دریافت نکردیم، اما کلا غرفه 
داران معتقدند که درآمدشان به شدت کاهش یافته و خواهان 
دریافت تخفیف هستند که بر همین اساس این لایحه را با قید 
یک فوریت به شورا آوردیم تا وضعیت مستاجرین شهرداری 

تعیین تکلیف شود.
وی با اشاره به وضعیت مالی شهرداری تهران گفت: می دانید 
که معمولا در مهر ماه پایین ترین حد از درآمد کسب می شود 

و ما درگیر تامین منابع مالی هستیم.
یا  مخالفت  بیان  بدون  تهران  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
موافقت به یک فوریت لایحه پیشنهادی شهرداری در خصوص 
اصلاح ماده 11 مصوبه بسته محرک رای مثبت دادند و این 
لایحه برای بررسی بیشتر به کمیسیون های تخصصی ارجاع 

داده شد.

در چنین روزی!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار



روزنامه

5
چهارشنبه 7 آبان 99 -  شماره  604

فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Accelerating Boom Percussion آلبوم موسیقی حماسی شتاب دادن به غرش پرکاشن
اثری از گروه گوتیک استورم Gothic Storm است. این گروه در ابتدا با هدف ساخت 
موسیقی تبلیغاتی بر بستر سازبندی ارکسترال و آکوستیک شکل گرفت، اما در سال های 
اخیر در ساختار موسیقی خود تغییراتی ایجاد کرده است و از موسیقی الکترونیک استفاده 
بیشتری می برد. از نام این آلبوم موسیقی بی کلام مشخص است که فضای آن چگونه 
خواهد بود. موسیقی آلبوم Accelerating Boom Percussion بر مبنای سازهای کوبه ای 
و خصوصاً پرکاشن و تلفیق آن با دیگر سازهای استوار است. پرکاشن سازی است که 
نمونه های متفاوت آن را کشورها و فرهنگ های مختلف می توان پیدا کرد. این ساز همواره 
به واسطه صدای خود، نقش زیادی در انگیزش داشته است و شرکت گوتیک استورم با 
اتکا به همین ویژگی، تلاش کرده است تا در این آلبوم موسیقی هیجان انگیز و پرشوری 
ارائه دهد که شور و انرژی را برای مخاطب به همراه دارد. گوتیک استورم یا طوفان گوتیک 
Gothic Storm یک گروه موسیقی کلاسیک مدرن و مجلسی است که بر پایه اجرای 
موسیقی بدون ادوات مدرن تأکید دارد. آثار این گروه به صورت زنده و سخت در ارکستر 
 Dan Graham فیلارمونیک لیورپول ضبط می شود. این گروه در سال۲۰۱۰ توسط دن گراهام
 Gabriel Brosteanu و گابریل بروستینو Chris Haigh )با همکاری کریس هی )هِی
تأسیس شد و از هنر و توانایی موسیقی تعداد زیادی آهنگساز خلاق دیگر نیز بهره می برد.

Accelerating Boom Percussion
::   Gothic Storm- گوتیک استورم  ::

با این که چند سال اخیر یک سری از فیلم هایی که راجع به سیاه پوست ها ساخته 
شده بود و نمرات بسیار خوبی گرفت، جنبه سیاسی داشت و بازی رسانه ها بود 
اما در سال ۲۰۱۹ فیلم های خارق العاده ای راجع به مشکلات سیاه پوست ها ساخته 
شده بود و یکی از آن ها »پسری که در مقابل باد ایستاد« بود. این فیلم بر اساسی 
کتابی با همین نام ساخته شده که نویسنده آن ویلیام کامکوامبا است. این فیلم 
درباره پسر ۱۳ساله ای است که به خاطر فقر پدر و مادرش مجبور است از مدرسه ای 
که خیلی دوست دارد بیرون بیاید و با این که او بسیار افسرده و ناراحت می شود، 
اما به کتابخانه می رود و بعد از مطالعه فراوان تصمیم می گیرد که با ساختن یک 
آسیاب، دهکده اش را از قحطی نجات دهد. نکته جالب اینجاست که داستان این 
فیلم یا بهتر است بگوییم که کتاب بر اساس واقعیت است. کارگردانی این فیلم 
را چیتل اجیوفور بر عهده داشته است که شاید او را بیشتر برای بازی در فیلم هایی 
همچون »دوازده سال بردگی« یا »دکتر استرنج« بشناسیم که البته در بازیگری 
نیز بسیار ماهر و کارکشته است. این اولین فیلم اجیوفور است که کارگردانی 
می کند و باید اعتراف کنیم که به عنوان اولین فیلمش، فوق العاده  عمل کرده 
است و باید حتما به تماشای آن نشست؛ چرا که یکی از بهترین روایات و بهترین 

فیلم های۲۰۱۹ است. 

پسری که باد را مهار کرد
:: چیتل اجیوفور  ::

ریشه ها، نوشته الکس هیلی- نویسنده معاصر امریکایی داستانی درباره رنج بردگان 
افریقایی تبار در امریکا و ظلمی است که نسبت به آنان روا داشته می شد. هیلی در این 
داستان، زندگی خانواده و اجداد خود را به تصویر می کشد. پیام این داستان، وضعیت 
نابسامان امریکاییان افریقایی تبار و بیان رنج ها و کاستی های زندگی آن ها در دوران 
برده داری و پس از آن است. هیلی به شناساندن مفاهیم تبعیض نژادی، بردگی، بیگاری 
و تحت استثمار دیگران بودن می پردازد و آن ها را محکوم می کند. این اثر درواقع 
مستندی است که به شکل رمان نوشته شده و روایتی واقع گرایانه دارد، داستان با تولد 
قهرمان اصلی »کونتا کینته« در دهکده ای مسلمان در گامبیا آغاز می شود. او با فرهنگ 
سنتی رشد می کند و زندگی آرام و بی دغدغه ای را همراه خانواده و قبیله اش می گذراند. 
اما تراژدی از جایی آغاز می شود که بازرگانان برده، او را غافلگیر می کنند و می دزدند. 
کونتا به همراه عده ای دیگر از سیاه پوستان در بدترین وضع با کشتی های تجارت برده به 
امریکا برده می شود... الکس هیلی می کوشد در کتاب خود یک بار دیگر تاریخ را، این بار از 
زبان شکست خوردگان، بنویسد. می کوشد از سیاهان در برابر داستان هایی که از سرشت 
کودن و تنبل و کم جنبه آن ها وارد تاریخ امریکا شده، دفاع کند. می خواهد نشان دهد 
که در استقلال امریکا و ثروتمندشدن آن سیاهان هم نژادش چه نقش عمده ای داشتند 

و در نتیجه حق دارند از مواهب امروز امریکا سهم خود را طلب کنند.

ریشه ها- الکس هیلی
::  ترجمه: علیرضا فرهمند   ::

کتابفیلم موسیقی

»زنگ تفریح« ایران در اسپانیا 
فیلم کوتاه »زنگ تفریح« به کارگردانی نوید نیکخواه آزاد در دوّمین حضور جهانی به بخش 

مسابقه چهارمین دوره جشنواره فیلم کوتاه »سینه سان« در اسپانیا راه یافت.

جهان سینما

فیلم ناتمام اکبر عالمی به کجا رسید؟

ساخت مستند نیمه تمام اکبر عالمی با بهتر شدن 
شرایط کرونایی ادامه پیدا می کند. اخیراً زنده یاد 
اکبر عالمی در حال ساخت مستندی بود که در حین 
کار، متاسفانه مبتلا به کرونا شد و از دنیا رفت. حال این فیلم 
مستند قرار است توسط دستیار او که نسبت خانوادگی هم با 

عالمی دارد به پایان برسد.

جایزه جشنواره مستند »میلنیوم« برای »سایه های 
بی خورشید«

دوازدهمین جشنواره بین المللی مستند میلنیوم 
در کشور بلژیک جایزه حقوق بشر خود را به مستند 

»سایه های بی خورشید« ساخته مهرداد اسکویی اعطا کرد. 
در این رویداد سینمایی که از تاریخ ۱۶ تا ۲۵اکتبر )۲۵مهر تا 
۴آبان( در بروکسل بلژیک برگزار شد، مستند »سایه های بی 
خورشید« به کارگردانی مهرداد اسکویی توانست جایزه برنز 

)جایزه حقوق بشر( این رویداد سینمایی را از آن خود کند.

»متری شیش و نیم« برگزیده داوران جشنواره کره 
جنوبی شد

دومین جشنواره بین المللی فیلم هنرهای رزمی 
و اکشن چونگ جو کره جنوبی در حالی به کار خود 
پایان داد که فیلم »متری شیش و نیم« به کارگردانی سعید 
روستایی موفق به کسب جایزه ویژه هیئت داوران از این 

رویداد سینمایی شد.

»دزد صادق« آرام آرام می فروشد

صدرنشین  دیگر  بار  صادق«  »دزد  با  نیسن  لیام 
»دزد  شد.  آمریکا  سینماهای  فروش  گیشه های 

صادق« تریلری با بازی لیام نیسن بار دیگر برنده گیشه 
داخلی آمریکا شد و این در حالی بود که از نمایش در ۲۵۰۲سالن 
سینما تنها ۲.۴میلیون دلار فروخت. این فیلم گرچه ۴۴درصد 
به نسبت سه روز اول اکرانش کاهش مخاطب داشت اما در 

مجموع در ۱۰روز اول اکرانش ۷.۵میلیون دلار فروخته است.

مصطفی کیایی با اعتراض به مدیریت حوزه هنری گفت: 
ای کاش مجموعه ای که خیلی از فیلم های سینمایی را 
در این سال ها تحریم یا ممیزی کرده، حالا در پرداخت 
این  از  بیش  و  کند  رعایت  را  فیلمسازها، »حق«  پول  

خیانت در امانت نکند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، این کارگردان 
سینما که سال گذشته فیلم سینمایی »مطرب« را به 
عنوان پرفروش ترین فیلم سال اکران کرد، درباره اینکه 
هنوز پول فروش فیلم خود را پس از گذشت نزدیک به 
یک سال به طور کامل از سینمادارها دریافت نکرده است، 
در گفت وگویی با ایسنا بیان کرد: بخش کوچکی از این 
پول اخیرا تسویه شد که البته بیشترین سهم پرداختی 
هم متعلق به پردیس سینمایی کورش بود، اما هنوز رقم 
قابل توجهی باقی مانده و بخش عمدای از آن مربوط 
به حوزه هنری است که سینماهای زیادی را در تهران و 

شهرستان ها در اختیار دارد.
او با اشاره به اینکه حوزه هنری ردیف بودجه مشخصی 
این مجموعه در سال های گذشته هنگام  دارد، گفت: 
اکران بعضی فیلم ها، صاحبان آن ها را بسیار اذیت کرده 
و فیلمسازها را به تغییر یا کوتاه کردن فیلم ها بنا بر 
سلیقه »حوزه هنری« مجبور کرده است تا به این شرط 
اجازه اکران فیلم را در سالن های سینمایی خود که تعداد 
قابل توجهی هم در کل کشور هستند، بدهد. حال برای 
من سوال است در این مجموعه ای که نگاه ارزشی در 
راس آن حاکم است، آیا کسی به فکر است که طلب 
ما را پرداخت کند؟ اگر الان از مراجع تقلید درباره پول 
تهیه کننده هایی که در اختیار حوزه هنری است استفتا 
بگیریم چه حکمی می دهند؟ در مملکت ما همیشه از 
حق الناس صحبت شده و هنوز هم اگر یک آدم عادی 

بدهی داشته باشد، ماشین خود را می فروشد چون به 
و  و دستگاه  دم  این  چرا  اما  دارد،  اعتقاد  الناس  حق 

تشکیلات برای حق الناس ارزش قائل نیست؟
کارگردان مجموعه »همگناه« با اشاره به از بین رفتن 
ارزش بدهی در طول این یک سال )با کم شدن ارزش 
پول ملی( ادامه داد: »مطرب« سال گذشته فروش خوبی 
کرد ولی من اگر در شبکه نمایش خانگی »همگناه« را 
نساخته بودم، باید خانه ام را بابت وامی که برای ساخت 
»مطرب« از بانک گرفته و آن را به رهن گذاشته بودم، از 
دست می دادم. اگر الان در این اوضاع اقتصادی و شرایط 
کرونا خانواده من آواره خیابان می شدند کسی در همین 
حوزه هنری بود که جواب مرا بدهد؟ واقعاً چطورمی شود 
که آن ها با پول من و همکاران من در مجموعه خود 
همه کار انجام می دهند ولی نسبت به بدهی خود و حق 

ما اینقدر بی تفاوت هستند؟

رده  مسئولان  امیدوارم  من  افزود:  کیایی  مصطفی 
بالای حوزه هنری در جریان نباشند که چه اتفاقی در 
مجموعه آن ها رخ می دهد چون در غیر اینصورت این 
حق بر گردن آن ها نیز هست و من از هر کسی که در 
حوزه هنری می داند با وجود این بدهی ها چه اتفاقی 
مسئول  که  چرا  نمی گذرم،  است  دادن  رخ  حال  در 
سازمان سینمایی حوزه هنری هیچگاه درباره فیلم ها 
و مشکلاتی که بر سر اکران پیش آمده پاسخگو نبوده 
و الان هم نیست. این دوستان بدانند گذران امورشان 
با پول ماست؛ پولی که در جیب آن ها امانت بود اما 

خیانت درامانت کردند.
بر اساس این گزارش، به تازگی جمعی از تهیه کنندگان 
از سینماداران  را  مطالباتشان  هنوز  که  فیلم سازانی  و 
نگرفتند، در نامه ای مشترک اعلام کردند که به زودی به 

قوه قضاییه شکایت خواهند کرد.

مکث

اعتراض تند مصطفی کیایی به حوزه هنری؛

»خیانت در امانت نکنید«!
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ورزشی جناب آقای جبرئیل علینژاد 
تالم خاطرگردید. ضمن عرض تسلیت، آمرزش و علو  و  تاثر  برومندتان موجب  درگذشت فرزند 

درجات برای آن مرحوم و صبر و شکیبایی برای جنابعالی و سایر بازماندگان مسئلت می نمایم.
)برادران احمدی(

فرزند  گلخن  محسن  آقای 
مظفر مجهول المكان همسر 
شماره  دادنامه  برابر  شما 
 ۹۹ ۰۹۹۷۲۷۰۴۹ ۰ ۰۵۴۳
شعبه   1399/05/07 مورخه 
در  با  دادگاه خانواده کرج   ۳
لازمه  مدارک  داشتن  دست 
نموده  طلاق  ثبت  تقاضای 
ظرف  است  لازم  لذا  است 
مدت یک هفته پس از انتشار 
به  خانه  دفتر  این  در  آگهی 
آدرس کرج رجائی شهر بلوار 
دانشگاه  درب  روبروی  موذن 
آزاد ساختمان پارسا طبقه ۴ 
واحد ۷ حاضر شوید در غیر 
اینصورت طبق مقررات اقدام 
به ثبت خواهد شد واعتراض 
شد.   نخواهد  مسموع  بعدی 

99/748/ف
مجید مرادی 
سردفتر ازدواج 84 و طلاق 29 کرج

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق شش دانگ یک دستگاه آپارتمان به شماره ۱۷۶۹۴ فرعی از ۱۵۷ 
اصلی مفروز و مجزا شده از ۹۸۰۸ فرعی از اصلی مذکور طبقه ۵ قطعه ۶۴ واقع در بخش 00 ناحیه 
۰۰ حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک استان البرز به مساحت 78/33 متر مربع حدود اربعه : اول 
دیواریست اشتراکی با واحد ۶۵ دوم دیوار و پنجره است به نورگیر شمالی شرقا: اول و دیواریست 
اشتراکی با واحد ۶۵ دوم درب و دیواریست به راه پله و آسانسور وسوم دیواریست اشتراکی با واحد 
۵۷ جنوبا: اول دیوار و پنجره است به نور گیر مشاعی دوم دیواریست اشتراکی با واحد ۶۳ غربا: دیوار و 
پنجره ولبه بالكن مسقف است به فضای حیاط مشاعی مشخصات منضمات ملک : پارکینگ قطعه 
۶۴ به مساحت 11/25 به حدود اربعه: شمالا: خط مستقیم مفروض است به واحد شماره ۶۵ شرقا: 
خط مستقیم مفروض است به محوطه مشاعی زیرزمین جنوبا: خط مستقیم مفروض است به محوطه 
مشاعی زیر زمین غربا: خط مستقیم مفروض است به محوطه مشاعی زیر زمین و انباری قطعه ۶۴ به 
مساحت 2/31 به حدود اربعه: شمالا دیواریست به تاسیسات شرقا: دیواریست اشتراکی باانباری ۶۵ 
جنوبا: درب ودیواریست به محوطه مشاعی غربا: دیواریست اشتراکی با انباری ، که پلاک ثبتی فوق 
به مالکیت مرحوم محمدرضا مؤمنی بطرفیت ورثه )زینب مومنی و گل زار عبدالرحیمی و اکرم علی 
مردانی( موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۳۴۸۲۶۴ سری سال که در صفحه ۱۸ دفتر املاک 
جلد ۲۹۴۸ ذیل شماره ۹۲۹۶۵۶ ثبت گردیده است و مقرر گردید ششدانگ پلاک فوق که در قبال 
سند نکاحيه شماره ۱۱۰۳۸ در قبال صداقیه خانم اکرم علی مردانی از طریق مزایده به فروش می رسد.

محل وقوع ملک : کرج چهارراه طالقانی کوچه شهروز جنب مدرسه امید ایران مجتمع نور
توصیف اجمالی ملک : ساختمان مورد نظر به آدرس فوق الذکر مشتمل بر ۴ بلوک راه پله و آسانسور 
شامل زیرزمین و همکف و ۵ طبقه بر روی همکف بوده که هر طبقه از بلوک مورد نظر دارای ۳ واحد 
مسکونی بوده که واحد آپارتمانی مورد نظر در طبقه ۵ قرار گرفته است . سازه اسکلت بتنی - نمای 
ساختمان سنگ و کف راه پله سنگ و دیوارها گچ و رنگ با حفاظ نرده فلزی و دارای آسانسور می باشد 

که پلاک مورد نظر در ۵ طبقه واقع گردیده است این آپارتمان دارای یک اتاق خواب و هال و و پذیرایی 
که کف آن سرامیک و دیوارها کاغذ دیواری آشپزخانه اپن با کابینت ام دی اف و سرویس بهداشتی 
و حمام می باشد و دارای آب و گاز و برق می باشد و همچنین ملک در روز بازدید حسب الاظهار 
تحت اجاره آقای امین آژیر با ودیعه ۶۰ میلیون تومان قرار داشت که ششدانگ پلاک مذکور به مبلغ 
8/500/000/000 ریال ارزیابی شده و پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ چهار شنبه 1399/08/21در اداره اجرای 
ثبت اسناد و املاک استان البرز واقع در آزادگان روبروی اداره تامین اجتماعی اداره کل ثبت استان 
البرز اداره اجرای اسنادرسمی کرج از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 8/500/000/000 
ریال ششدانگ پلاک مذکور شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر 
است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در 
صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ 
مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت 
وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و 
نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز 
اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شایان ذکر است وفق ماده ۱۳۶ 
آئین اصلاحی : شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده 
ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت 
مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و 
به حساب خزانه واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید 

می گردد .  99/742ف  تاریخ انتشار : 1399/08/07
ایرانی - رییس اجرای ثبت کرج - از طرف والح

آگهی مزایده اموال غیر منقول پرونده اجرائی کلاسه ۹۹۰۰۸۴۶ابلاغ حضور

بشر در طول تاریخ از زمان نوسنگی به بعد چند مرحله بزرگ و 
حساس را پشت سر گذاشته که به عنوان مثال می توان کشف 

آتش را یک مرحله گذر بزرگ تاریخی در زندگی بشر دانست.
قبل از کشف آتش انسان تقریبا خام خوار بود و میوه ها و برگان 
درختان را برای گذران زندگی استفاده می کرد و جای ثابتی برای 

زندگی نداشت.
شکل زندگی بشر با اختراع آتش عوض شد

زندگی اجتماعی انسان  به اعتقاد ما بعد از کشف آتش شکل 
رسمی گرفته و خانواده ها به عنوان اولین اجتماع انسانی و 

سپس ایل و اقوام حول محور آتش شکل گرفته است.
دانشمندان از روی باقی مانده های خاکستر و تکه های استخوان 
که در غار واندرورک در آفریقای جنوبی کشف شده  به این 

نتایج رسیده اند.
این گروه از محققان در مقاله ای در نشریه علمی »پی ان ای 
اس« )گزارش آکادمی ملی علوم آمریکا( نوشتند که باقی 
مانده های خاکستر و استخوان در غاری با عمق 30 متر  نشان 
دهنده این است که در این غار آتشی روشن بوده که تحت 

کنترل بوده است.
*****

چرا با این مقدمه شروع کردیم؟ بخاطر اینکه عناصر تاثیر گذار بر 
زندگی بشری که مسیر تاریخ بشریت را تغییر داده گاه به صورت 
ناخواسته و گاه توسط خود انسان و خواسته رقم خورده است.

تا قرن بیستم و سرعت در قرن بیست و یکم

طی دو سه قرن اخیر به خصوص در قرن بیستم و آغاز قرن 
بیست و یکم ماشین و سپس پیشرفت هایی که با اختراع 
کامپیوتر توسط انسان بدست آمد آنچنان زندگی بشر را تحت 
تاثیر خود قرارداد و با چنان سرعتی تغییراتی بنیادی را باعث شد 

که باورش سخت است.

کرونا؛ یک مرحله جدید در تاریخ بشریت

ولی آنجا در یکسال اخیر بشر را در یک مرحله گذار سخت 
تاریخی و اجتماعی قرارداده است یک ویروس ناشناخته به نام 

کوبید 19 یا کروناست.
یقینا این ویروس یک مرحله حساس و تاثیر گذار در تاریخ 
بشریت خواهد بود و بعد از این دنیا به قبل و بعد از کرونا 

تقسیم خواهد شد.

چالش انسان با کرونای هزار سر

بشر برای مقابله با این ویروس مرموز و کشنده از روز اول به 
فکر کشف آنتی بیوتیکی بود که بتواند در مقابله کرونا بایستد 
که تا این لحظه هیچ کشف جدید و جدی نکرده است و به هر 
طرف که می چرخد از یک طرف دیگر کرونا سر بر می آورد و 
حالا انسان به جای دشمنی و خصومت با کرونا به فکر زندگی 

مسالمت آمیز با آن بر آمده است.
رعایت اصول بهداشتی از نوع سختگیرانه و مقاوم سازی بدن 
با ورزش یکی از راههای کنار آمدن با کروناست به گونه ای که 

انسان گرفتار آن نشود.

مقاوم سازی بدن بهترین راه مقابله به کرونا

جلوگیری و مقاوم سازی بهترین راه حل در وضعیت فعلی 
است و با وجودی که فعالیت های ورزشی هنوز هم به شکل 
جدی آغاز نشده اما دست اندرکاران در تلاشند تا ورزش را به 
حالت عادی و طبیعی باز گردانند و از این رو حتی برگزاری 

مسابقات حرفه ای با حضور تماشاگران هم آغاز شده است.
جشنواره های خانوادگی در بستر فضای مجازی

وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی و معاونت فرهنگی اجتماعی 
از طریق اداره کل امور ورزشی توجه خود را به بنیان خانواده 
کارگران و سلامت جسمی و روحی و روانی ایشان معطوف 

داشته است.
برگزاری جشنواره ورزشی در بستر فضای مجازی یک آزمونی 
برای تداوم این حرکت بزرگ بود و بعد از این یقینا بستر فضای 
مجازی می تواند فاصله ها را آنقدر نزدیک کند که همه خانواده 
های کارگران در یک روز خاص در ماه و سپس در هفته در منازل 

خود و یا ورزشگاه های کارگری در استان ها با هدایت از یک 
مرکز خاص با هم به ورزش و تفریحات سالم بپردازند.

اصلی جدایی ناپذیر از کار و زندگی

در حقیقت فضای مجازی شرایطی را برای متولیان ورزش 
کارگری فراهم خواهد آورد که با صرف کمترین هزینه بیشترین 
بهره وری را داشته باشد و عمومیت بخشیدن به ورزش های 
سلامت محور این راه اصلی جدایی ناپذیر از فعالیت های 

ورزشی کارگران خواهد شد.
یقینا جشنواره کارگران در فضای مجازی الگوی برای ورزش 
همگانی وزارت ورزش است تا با تاسی از این حرکت بزرگ 
بتوانند تمام جامعه را درگیر ورزش های ساده و دم دستی 
کنند. ورزشی که هزینه ندارد و مکان و زمان خاصی هم نمی 
طلبد و می توان با فرهنگ سازی همه افراد جامعه را به تحرک 

واداشت.
جشنواره چهارم خانوادگی کارگران در حالی دوم آبان ماه با 
استقبال خانواده های کارگران سراسر کشور مواجه شد که اولین 
حرکت در فضای مجازی بود و از آنجا که ورزش توام با تحرک 
و نشاط و حرکات غیر قابل پیش بینی است یک آزمون سخت 
و دشوار بود آن هم تنها از طریق گوشی های تلفن همراه که به 

صورت رفت و برگشت و همزمان انجام می گرفت.

ارتباط از پایگاه انزلی با سراسر کشور

به این صورت که پایگاه اصلی و هدایت کننده اصلی که 
اداره کل ورزش کارگری مستقر در استراحتگاه  کارشناسان 
سنگاچین بندرانزلی با تعدادی معدود از خانواده های کارگران 
گیلانی بودند که چند حرکت ساده ورزشی را به مورد اجرا 
گذاشتند و همزمان همین برنامه در فضای مجازی برای تمامی 
استان ها پخش می شد و استان ها نیز به فراخور امکانی که 
داشتند جشنواره را برگزار کردند و خوشبختانه بازخورد آن فراتر 

از حد انتظار بود.

ورزش 5 هزار نفری همزمان در سراسر کشور

براساس بر آوردهای اولیه بیش از یک هزار خانواده کارگری در 
سراسر کشور همزمان با گروه برگزارکنندگان در سنگاچین در روز 
دوم آبان ماه ورزش های سلامت محور را انجام دادند که در کنار 

ورزش سعی شده بود هر استان بخشی از سنت و آداب و رسوم 
خاص خود را در قالب ورزش های بومی و محلی ارائه کنند و اگر 
بخواهیم خانواده های این یک هزار نفر را محاسبه کنیم رقمی 
بالای 5 هزار نفر را در بر می گیرد که یک موفقیت و یک حرکت 
عالی و بزرگ در اولین گام از طریق فضای مجازی برای ایجاد شور 

و نشاط جامعه هدف می باشد.
پیام تصویری و مکتوب وزیر کار و استقبال مدیران کل و رسانه 
ها از این حرکت بزرگ و موثر و کارساز بیانگر این واقعیت است 
که ورزش های سلامت محور بعد از این در فضای مجازی بسیار 
مورد اقبال قرار خواهد گرفت و کارشناسان اداره کل امور ورزشی 
در تلاش هستند تا بتوانند جشنواره ها را به صورت فصلی و 
سراسری برگزار کنند و ضمن اینکه جشنواره های استانی و 

منطقه ای نیز مکمل آن خواهد بود.

تداوم ورزش در فضای مجازی

این حرکت به زودی برای کارکنان ستادی وزارت تعاون کار 
و رفاه اجتماعی و ادارات کل استان ها و شهرستان ها هم 
عمومیت خواهد یافت ضمن اینکه در کارخانجات و محیط 
های کارگری بعد از این ورزش های سهل الوصول به شکلی 

سازمان یافته به مرحله اجرا در می آید.
سلامتی - شور و نشاط - بهره وری هدف نهایی ورزش های 
سلامت محور و جشنواره ها در فضای مجازی است و باید آن 

را به یک فرهنگ عمومی برای جامعه کار و تلاش تبدیل کرد.

دیدگاه

»دنیای هوادار« برررسی می کند؛

ورزش در پساکرونا؛ بستر فضای مجازی بهترین راه حل

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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ورزشی

دوئل نفس گیر مقصودلو با نفر اول جهان در شطرنج آنلاین
علیرضا فیروزجا، نفر نخست ریتینگ شطرنج ایران به زودی رقابتی سخت با 

»مگنوس کارلسن« نفر اول شطرنج دنیا به شکل آنلاین خواهد داشت. 
مسابقات شطرنج آنلاین به عنوان جایگزینی برای مسابقات حضوری 

در زمان شیوع ویروس کرونا تبدیل شده و بسیاری از نامداران این 
رشته در این مسابقات حضور پیدا خواهند کرد.

تغییر قوانین در استفاده از توپ در رشته بوچیا
فدراسیون بین المللی بوچیا اعلام کرد با تغییر قانون بوچیا در آینده ی نزدیک 

در رقابت های رسمی می بایست از توپ های مورد تأیید استفاده شود.  این 
قانون از ژانویه سال ۲۰۲۲ اجرایی خواهد شد و BISFed برای آماده سازی 

خود در اجرای این قانون به دنبال تولیدکنندگان مورد تأیید تجهیزات 
این رشته است.

مراسم روز جهانی جودو برگزار شد
مراسم روزجهانی جودو روزگذشته درمیدان آزادی تهران برگزارشد. دراین مراسم، 

۱۰۰جودوکار نونهال به نمایندگی از خانواده بزرگ جودو ایران درحالی که جودوگی 
برتن داشتند، با شعارهایی از قبیل »من به المپیک۲۰۲۸ می اندیشم، قوانین 

برابر برای کشورها، جودو ایران را بازگردانید، جودو در ایران زنده است، خواهان 
رفع تعلیق ناعادلانه فدراسیون جودو ایران توسط فدراسیون جهانی شدند.

قهرمانی جهان را تکرار می کنیم
سرمربی تیم ملی کشتی آلیش زنان گفت: قصد ما تکرار قهرمانی جهان است و 

به دنبال این هستیم تا رنگ مدال ها زرین تر شود. آنا براتی با بیان اینکه قصد ما 
تکرار قهرمانی جهان است، گفت: به دنبال این هستیم تا رنگ مدال ها را بهتر 

کنیم. کشتی آلیش درحال حرکت در مسیر درستی است و مسابقاتش 
به خوبی برگزار می شود.

آغاز ادامه دوره رفت لیگ برتر والیبال از ۱۸آبان 
سرپرست کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون والیبال گفت: ادامه 

دور رفت لیگ برتر مردان از ۱۸آبان ماه درتهران آغاز می شود. به گفتۀ شهرام 
عظیمی، براساس تصمیم نشست هم اندیشی روز گذشته، ادامه دور 

رفت مرحله مقدماتی لیگ برتر مردان ایران جام سردار سلیمانی، 
به صورت متمرکز به میزبانی تهران و در سه هفته برگزار خواهدشد.

»الکنو« گزینه مناسبی برای ایران نیست
مرتضی شیاری با بیان اینکه الکنو گزینه مناسبی برای هدایت تیم ملی 

والیبال ایران نیست، گفت: سبک والیبال روسیه با ایران متفاوت 
است و شاید بازیکنان ایران نتوانند تمرینات سنگین الکنو 

را اجراکنند.وی گفت: متأسفانه باتوجه به شرایط نامناسب 
تیم ملی والیبال ایران هنوز تکلیف سرمربی مشخص نیست.

سوریان همچنان در قرنطینه خانگی است
سخنگوی فدراسیون کشتی آخرین وضعیت درمانی و سلامتی حمید سوریان 

را که به تازگی به کرونا مبتلا شده، تشریح کرد. روزدوشنبه حمید سوریان 
بعد از یک هفته بستری بودن در بیمارستان به دلیل ابتلاء به کرونا 

به منزل بازگشت تا ادامه روند درمانی خود را در قرنطینه خانگی 
پشت سر بگذارد.

مدعیان وزن ۷۴کیلوگرم کشتی آزاد به مصاف هم می روند
مسابقات درون اردویی وزن ۷۴کیلوگرم تیم ملی کشتی آزاد برای حضور در 

رقابت های جهانی صربستان روز پنج شنبه ۸آبان ماه در محل خانه کشتی 
شهید ابراهیم هادی برگزار می شود. مصطفی حسین خانی، سعید 

داداش پور، جمال عبادی، مسعود کمروند و محمدصادق فیروزپور 
۵کشتی گیری هستند که در این وزن به مصاف هم خواهندرفت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

آلیسون: توانستم زودتر از موعد به فوتبال برگردم
دروازه بان تیم فوتبال لیورپول، گفت: معتقدم که 
با ایمان و تلاش زیاد توانستم سریع تر سلامتی ام 
برگردم.  تیمم  دروازه  به درون  و  آورده  را بدست 
»آلیسون بکر« دروازه بان برزیلی تیم فوتبال لیورپول که در 
تمرینات این تیم دچار مصدومیت شدیدی از ناحیه شانه 
شده بود، انتظار می رفت به مدت ۶هفته از میادین دور باشد.

تغییر قطعی قرارداد بشاررسن با پرسپولیس برای 
جدایی زمستانی

قرارداد هافبک ملی پوش عراقی پرسپولیس با 
این باشگاه تغییر می کند تا امکان جدایی در نقل و 

انتقالات زمستانی وجود داشته باشد. بشار رسن پس از کش 
و قوس های فراوان نتوانست نظر باشگاه پرسپولیس را برای 
پیوستن به القطر جلب کند تا در لیگ برتر بیستم و فینال 

لیگ قهرمانان آسیا نیز در جمع سرخ پوشان پایتخت باشد.

فکری، مراقب حاشیه های بیرونی باشد
کاپیتان پیشین تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه 
کار در این تیم شرایط خاصی دارد و خیلی سخت 
است، گفت: فکری باید مراقب حاشیه های بیرونی 

تیم باشد.

 AFC به  پرسپولیس  از  النصر  باشگاه  شکایت 
ارسال شد

عربستان  النصر  باشگاه  در  مسئول  مقام  یک 
از  داد که شکایت  زبان کوره خبر  به سایت عربی 

انضباطی  کمیته  رأی  استیناف  درخواست  و  پرسپولیس 
روزدوشنبه به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال شد.

سرمربی تیم ملی تکواندو بانوان گفت: رقابت های کسب 
ما  است،  حساسی  بسیار  مسابقات  المپیک،  سهمیه 
تلاش می کنیم تا بهترین نتیجه را بگیریم و دو سهمیه 

المپیک توکیو را به دست آوریم.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
فدراسیون تکواندو، تیم ملی تکواندو بانوان کشورمان 
قرار بود از روز 28مهرماه تمرینات خود را با ترکیب مهلا 
مومن زاده، غزل سلطانی، ناهید کیانی و یلدا ولی نژاد 
در مرکز جهانی تکواندو آغاز کند؛ ملی پوشان در تاریخ 
تعیین شده با حضور در فدراسیون به منظور رعایت 
از  که پس  دادند  کرونا  تست  بهداشتی  پروتکل های 
اعلام نتیجه، مشخص شد تست دو نفر اعضای تیم 
بانوان مثبت است و به همین دلیل اردوی تیم ملی 
به تعویق افتاد. مهرو کمرانی سرمربی تیم ملی تکواندو 
بانوان گفت: پس از اینکه ستاد مقابله با کرونا در ورزش 
مجوز برگزاری اردو تیم  های ملی تکواندو را صادر کرد؛ 
رئیس  نایب  تکواندو،  فدراسیون  رئیس  با  جلسه ای 
بانوان و رئیس سازمان تیم های ملی داشتیم که تاریخ 
آغاز اردوها به منظور حضور در مسابقات کسب سهمیه 
المپیک مشخص و قرار شد اردو را با 4تکواندوکار آغاز 
کنیم، البته دست ما را برای دعوت از نفرات دیگر نیز 
باز گذاشتند. وی افزود: بعد از آن جلسه و با توجه 
تعطیلی  و همچنین  کرونا  ویروس  دوباره  به شیوع 
بعد  و  از 28مهرماه  را  اردو  قرار شد  اربعین حسینی 
اعلام  از  انجام تست شروع کنیم. متاسفانه پس  از 
از ورزشکاران  نتیجه تست کرونا من و یکی  جواب، 
مثبت اعلام شد. با توجه به این شرایط انشاءالله بعد 

پشت سر گذاشتن دوره درمان ویروس کرونا، با رعایت 
کمرانی  می کنیم.  آغاز  را  اردو  بهداشتی  پروتکل های 
خاطرنشان کرد: برنامه ای 45روزه را برای تمرینات در 
از آن تکواندوکاران استراحتی 10  نظر گرفتیم و بعد 
روزه را پشت سر می گذارند که پس از بازگشت، مجدد 
تست می دهند. با توجه به اینکه تاریخ دقیقی برای 
مسابقات کسب سهمیه مشخص نیست برنامه تمرینی 
را به این شکل اجرا می کنیم تا با اردوی طولانی مدت 
بچه ها دچار تمرین زدگی و خستگی نشوند. وی اینطور 
ادامه داد: قطعا ما از این فرصتی که در اختیارمان قرار 
گرفته استفاده کرده و بر آمادگی جسمانی بچه ها و رفع 
مشکلات فنی آنها تمرکز می کنیم. همچنین بر تنوع 
تکنیکی و بدنسازی تاکید ویژه ای داریم تا آمادگی لازم 
را کسب نمایند. سرمربی تیم ملی تکواندو بانوان تاکید 

کرد: تلاش می کنیم با رعایت پروتکل های بهداشتی 
ابلاغی در طول اردو از تکواندوکارانی که پیش از این 
استفاده  تمرینی  حریف  عنوان  به  بوده اند  ملی پوش 
کنیم تا هم شانسی به آنها داده شود و هم ما بتوانیم 
المپیک،  بزنیم؛ کسب سهمیه  را محک  اردونشینان 
مسابقات بسیار حساسی است، ما تلاش می کنیم تا 
بهترین نتیجه را بگیریم و دو سهمیه المپیک توکیو 
در  بانوان  تکواندو  تیم ملی  آوریم. سرمربی  بدست  را 
پایان گفت: برای همه مردم دنیا آرزوی سلامتی دارم؛ 
امیدوارم ویروس کرونا هرچه زودتر ریشه کن شود تا 
بتوانیم با آرامش اردوها را برگزار کنیم و نتایج خوبی را 
در رویدادهای پیش رو کسب کنیم. از خدا می خواهم 
ملی پوشان غیور ایرانی در هر رشته ای در المپیک توکیو 

نتیجه ی مطلوبی بگیرند.

تکواندو

کمرانی:

به دنبال هر دو سهمیه المپیک هستیم

بارتومئو از ریاست بارسا استعفا کرد
جوزپ بارتومئو دیگر رئیس باشگاه بارسلونا نیست چرا که در جلسه فوری برگزار شده در روز سه شنبه او به 
همراه برخی دیگر از مدیران باشگاه کاتالانی از سمت خود استعفا داده اند؛ موضوعی که حالا پس از کش و 

قوس های فراوان به شکل رسمی اعلام شده است.
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در عصر پرتلاطم و ناآرام جهانی، عصری که کرونا ویروس 
عالمگیر شده و همه روزه تعدادی از هموطنان عزیز ما را به 
کام مرگ می برد، شواهد دائم التزاید بی قیدی و عدم کفایت 
مدیریتی و اداره امور ورزش کار را به جایی رسانده است که با 
کمال تاسف با اینکه می دانیم )نرود میخ آهنین در سنگ( 
بالاجبار برحسب وظیفه باید بگوییم اگرچه حرف هایی که 
می دانیم تکراری است و باز هم تکرار خواهد شد و کوچک 
ترین ثمری نخواهد داشت و کارهای فدراسیون ها به ویژه 
فدراسیون والیبال خارج از چهارچوب نظم و ضابطه و بدون در 
نظر گرفتن وضعیت فوق قرمز شیوع پرسرعت کرونا ویروس 
قضیه برگزاری لیگ برتر کشور را با یک نشست به اصطلاح 
هم اندیشی  شامل مرور زمان خواهد کرد و اعتراض مربیان و 
مدیران باشگاه ها برای ادامه لیگ برتر به بوته فراموشی سپرده  
خواه شد ناچاری به نکاتی اشاره کنیم که احتمالا از دید شما 

مخفی مانده است!
اصل قضیه توجه به وخامت اوضاع  این ویروس است که به 
صغیر و کبیر رحم نمی کند و این روزها طبق اطلاعیه وزارت 
بهداشت مرگ و میر و مبتلایان به ویروس فزونی پیدا کرده و 
شاهد فوت بیش از ۳۰۰ انسان در روز گذشته در تهران بزرگ 

و سایر شهرها بودیم!
آقای وزیر اعمال محدودیت های کرونایی به ویژه در تهران که 
به گفته وزیر بهداشت در حالت فوق قرمز قرار دارد و ضرورت 
توجه به دستورالعمل ها و محدودیت های مقابله با کرونا، 

نباید جدی تلقی شود؟
آقای سلطانی فر با این تفاسیر و با وجود وضعیت فوق قرمز 
شیوع کرونا در تهران چه لزومی دارد فدراسیون های والیبال، 
بسکتبال و هندبال نقض مقررات وضع شده را نادیده انگارند 
و مسابقات لیگ برتر را به صورت تجمعی و در آلوده ترین 
کلانشهر ایران )تهران( برگزار کنند و باری به هر جهت تیم های 

برتر را مشخص نمایند.
آقای وزیر قطعا با وجود این همه تلفات ناشی از ابتلا به 
ویروس کشنده کرونا، نگرانی خانواده های ورزشکاران را صد 
چندان کرده است! و این نگرانی زمانی بیشتر می شود که 
بدانند قرار است تیم های شرکت کننده در این دوره مسابقات 
در هتل های آلوده تهران اجتماع کنند و در شرایطی که 

مقامات و مسئولان بیمارستان های تهران از نبود تخت های 
بیمارستانی برای پذیرش بیماران کرونایی دم می زنند و حتی 
پزشکان  و پرستاران نیز در معرض  ابتلا به این ویروس قرار 
دارند که در ماه های گذشته گزارش های فوت این عزیزان 
ایثارگر در بیمارستان های اقصی نقاط کشور را شاهد بودیم  
برای ارضای مدیران خودشیفته و اجابت خواسته های چند 

باشگاه تهرانی باید جوانانمان را فدا کنیم؟!
آیا خبرهای تکان دهنده روزهای اخیر در ارتباط با فوت بیش 
از ۳۰۰ تن از  هموطنان به گوش جنابعالی و آقای علی نژاد 
معاونت محترمتان رسیده است؟! آقای وزیر با این همه چرا 
اجازه می دهید جان جوانان ملی پوش والیبال که به فرمایش 
نابخردانه آقای داورزنی رئیس فدراسیون قرار است جزو چهار 
تیم برتر المپیک ۲۰۲۱ توکیو باشند با خطر مواجه شوند؟! 
در چنین شرایطی برای حفظ جان و سلامتی جوانان چه 

تضمینی وجود دارد؟ 
در کجای دنیا مشاهده شده است یک یا دو تن از اعضای 
مجمع به دو نظریه پیشنهادی فدراسیون رای مثبت یا منفی 
بدهند؟ 1۴ تیم شرکت کننده در مجموع ۱۶ رای ماخُوزه! 
واقعا مسخره است! رئیس فدراسیون والیبال در نشست 
هم اندیشی که در سالن استاد فارسی آکادمی المپیک و 
پارالمپیک برگزار شد از تلاش برای رسیدن به اهداف ترسیم 

شده سخن می گوید! 
از کدام اهداف سخن می رانید آقای داورزنی؟! با زیر مجموعه 
غیر والیبالی به کدام هدف می خواهید دست پیدا بکنید؟ با 

کدامین مقیاس و متر و معیار؟ در حالی 
جنس  از  ایران  والیبال  در  که 

والیبال که از ورزش های دوم 
محسوب  کشورمان  سوم  و 
شما  نداریم  کم  شوند  می 
به  را  کلیدی  های  پست 
کسانی سپرده اید که حتی 

را  والیبال  توپ  هم  یکبار 
لمس نکرده اند!؟  افرادی که در 
عرصه ورزش والیبال و مدیریت 
های پیچیده اجرایی با موفقیت 

داشتند،  حضور  تمام 
مثل آقای 

حسین بهرام صفت کم نداریم که با مدیریت قابل تحسینی  
بانی جهانی شدن تیم نوجوانان کشورمان بوده است.

آقای داورزنی بیش از هفت ماه از سال ۹۹ گذشته و زمان 
بسیار اندکی برای شروع مسابقات المپیک توکیو فرصت  

داریم، هنوز در انتخاب مربی تیم ملی عاجز مانده اید!
یک روز به عقدقرارداد با ولادیمیر آلکنو روسی افاده می کنید، 
مدتی بعد پز آندره آنستازی را می دهید. وعده پشت سر 
وعده! هر روز با تئوری های خیال پردازانه خود نام های 
جدیدی نظیر برناردی و لورنزو و دی جورجی بر زبان جاری 
می کنید! و با قاطعیت می گویید من اطمینان دارم تیم ملی 
ایران جزو چهار تیم برتر مسابقات المپیک توکیو خواهد شد.
این آرزوی هر ایرانی وطن پرست و علاقه مند به والیبال 
است که پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران در میادین 
بین المللی به اهتزاز در آید و سرود ملی کشورمان گوش جان 
را نوازش دهد.، اما صادقانه بفرمایید آیا با این شرایط  واقعا 
تیم ملی والیبال کشورمان را روی سکوی المپیک می بینیم؟
پس واقع بین باشید و از خواب سنگین بیدار شوید و تیم 
های ژاپن و کره جنوبی را هم دست کم نگیرید تا چه رسد به 

غول های اروپا، آمریکا و کانادا و...
شما از جمله مدیرانی بودید که از دست پرورده های دیگران 
برند می سازید و فدراسیون والیبال را گل و بلبل جلوه می 
دهید. در انتخابات آسیای میانه هم که نتوانستید به مراد 
دلتان برسید. حداقل برای حفظ کرسی ریاست  فدراسیونی 
که به ناحق تصاحب کرده اید صداقت پیشه کنید. البته جای 
تعجبی ندارد که با جابجایی آقای احمد ضیایی رئیس  و 
آقای افشین داوری سرپرست موقت وبا علم به اینکه از 
معاونت ورزشی وزارت ورزش و جوانان برکنار می شوی، با 
ترفند های مختلف صندلی ریاست فدراسیون والیبال را 
اختیار کردید که اگر قانون منع بکارگیری افراد باز نشسته 
همانند سایر فدراسیون ها در مورد شما اعمال می شد 

الان خانه نشین بودید نه فدراسیون نشین.
آقای داورزنی لپ کلام اینکه نگرانی  اهالی والیبال ایران 
به جوانان  برنامگی فدراسیونی است که  بی  از  ناشی 
تیم ملی که به لطف الهی جواز حضور در مسابقات 
المپیک را کسب کرده اند که حاصل دسترنج مربیانی 
همچون ولاسکو می باشند است. 
نکنید  فراموش  البته 
ایران  والیبال  که 
و  مدیریت  مدیون 
برنامه های راهبردی 
و دراز مدت حاج 
آقا یزدانی خرم می 
باشد که با آوردن 
بوگانیکف  ایوان 

روسی تبار، ماتساموتوی ژاپنی، پارک کی وون کره ای که 
مربیان کاردانی همچون یداله کارگر پیشه ، قاسم تاجری، 
حسن منصوری، و دیگر مربیان بادانشی همچون امیر حیدری 
و محمدصادق پشنگ را در کنار خود داشتند والیبال ایران  

مترقی وجهانی شده است.
حتی کواچ، سیچلو، لوزانو و کولاکویچ هم در رسیدن به این 
مرتبت سهیم بودند اما چرا از وجود مربیان ایرانی که در کنار 
مربیان خارجی تجربه اندوزی کرده اند استفاده نکرده و نمی 

کنید؟ این را هم شما می دانید و هم من نگارنده.
هدف جنابعالی از برگزاری مسابقات متمرکز لیگ برتر برمی 
گردد به احساس خطر قهرمانی تیم های شهرستانی و دوست 
دارید تیم  پایتخت نشین جام قهرمانی را تصاحب کند تا 
منافع شما به خطر نیفتد! چه لزومی دارد فدراسیون والیبال 
در راستای سازماندهی تیم های لیگ برتر و برگزاری مسابقات 
را به اگر و مگر بکشاند و عمیقا جمیع مدیران باشگاه ها را 

نگران کند.
آقای رئیس فدراسیون والیبال، بعد از برو بیای تیم های 
شهرداری قزوین و شهروند اراک و تبدیل لیگ ۱۲ تیمی به ۱۴ 
تیم و ۱۵ تیم و بازگشت مجدد به ۱۴ تیم طی دو روز بس 
نبود که امروز با وجود افزایش شیوع ویروس کشنده کووید 
۱۹ برای بقای خود حاضر می شوید جان جوانان معصوم را 
به خطر بیافکنید و باری به هرجهت ادامه مسابقات را به 
صورت متمرکز و در دو گروه ۷ تیمی دنبال کنید! با مصلحت 
اندیشی خودسرانه و تسویه حساب های شخصی شرایطی 
در فدراسیون برو بیای والیبال حاکم کرده اید که پایه های 

اعتماد اهالی والیبال را سست کرده است.
قابلیت های مدیریتی نظم و ترقی و پیشرفت والیبال که 
المپیکی شده منوط به میزان دانشی است که اعضای زیر 
مجموعه باید دارا باشند! فدراسیونی که فاقد نظم و انضباط 
و برنامه راهبردی و اصولی است و با تصمیم گیری های 
مقطعی دچار سردرگمی و چه کنم، چه کنم شده نشان از بی 
کفایتی مدیران و مسئولانی دارد که حتی در سیزده بدر هم با 
توپ و تور آشنایی نداشتند تا چه رسد به تخصص و تدوین 

برنامه های راهبردی و کارشناسی!
قابلیت های مدیریتی به نگرش ها، مهارت در برنامه ریزی 
های مدون و ارزش های معین و منطبق با هدایت عادلانه 

دلالت نیاز دارد نه خودبینی خودخواهی و خودشیفتگی!
تیم ملی والیبال ایران مسیر پر نشیب و فراز و صعب العبوری 
را در سال های گذشته پشت سر گذاشته تا با کمک خدمات 
بسیار ارزشمند مدیرانی که دارای تعصبات نهادینه شده و 
فضیلت و صداقت کاری بودند و با فراگیری والیبال نوین 
از مربیان و مدرسان بزرگ جهانی همچون مسترایم به این 
مرحله رسیده اند. آقای داورزنی! کمی انصاف داشته باشید و 

در این روزهای پایانی نفرین خانواده را به جان نخرید ...

رضا عباس زاده رئیس هیئت گلف استان البرز طی حکمی 
امید احمدی را به عنوان سرپرست این هیئت در شهرستان 

فردیس انتصاب کرد.
در حاشیه این مراسم که در اداره ورزش و جوانان شهرستان 
فردیس برگزار شد، عزیزی رئیس اداره ورزش و جوانان این 
شهرستان با اشاره به نقش هیئت های ورزشی در میزان مشارکت 
مردم به ورزش، گفت: هر شخصی که برای قبول مسئولیت 
هیئت های مختلف وارد عرصه ورزش می شود، می بایست 

تمام توان و انرژی خود جهت پیشرفت رشته خود را بکار گیرد.

وی افزود: گاهی برای گرفتن هیئت های مختلف ورزشی 
سوءاستفاده هایی وجود دارد، اما فعالیت ورزشی و همراهی با 

اقشار مختلف جامعه انگیزه  و علاقه بالایی را می طلبد.
عزیزی با اشاره به نقش ورزش در ساخت جامعه سالم و پویا 
اظهار کرد: اگر سلامت افراد افق دید جامعه در آینده باشد، می 
بایست افراد سلامت وارد عرصه خدمت شوند و این امر با 

ورزش محقق می شود.
وی با اشاره به سرانه های ورزشی در کشور افزود: امکانات 
دولتی در ورزش بسیار کم است، در عرصه ورزش باید با عشق 

فعالیت کرد تا بتوان به موفقیت دست یافت.
داوود عزیزی در ادامه افزود: به نظر می رسد ورزش گلف به 
خوبی به مردم عرضه نشده است، رشته ورزشی گلف با هزینه 
پایین می تواند جایگاه مناسب و طرفداران بسیاری در میان 

مردم داشته باشد.
وی در پایان اظهار کرد: از هیئت های ورزشی برتر و فعال در 
سطح شهرستان هرساله توسط اداره ورزش و جوانان شهرستان 
فردیس تقدیر می گردد، امیدواریم هیئت گلف از جمله برترین 

های ورزشی تا پایان سال باشد.

حرف آخر

مکث

آقای وزیر آسوده بخوابید، ورزش ایران در امان است!

امید احمدی سرپرست هیئت گلف شهرستان فردیس شد 


